



“Fresh
from the
Lab”



WWW.PESKINPRO.COM

保湿卸妆油 MOIST MAKE OFF OIL



RF601

R 80ml S 800ml

CUCUMBER 黄瓜
calming

VITAMIN 维生素B5
nourishing

CITRIC ACID 柠檬酸
clean pores

A deep cleansing makeup remover, effectively removes all traces of makeup and dirt to maintain skin clarity. Contains cucumber extract to calm and comfort the skin, ensuring a clean and softer skin.

深层清洁卸妆液，可有效祛除所有彩妆和污垢，保持肌肤通透。含有黄瓜提取物，可镇静和舒缓肌肤。同时保湿和软化，令肌肤洁净柔软。

恒润保湿精华 MOISTURE REPLENISHING SERUM



SF319

R 15ml S 200ml

HA 透明质酸钠
moisturizing

CENTELLA LEAF
积雪草叶
soothing

CHAMOMILE 洋甘菊
antioxidant

Light-weight moisturizing serum enriched with plant extracts to soothe and nourish skin. Sodium Hyaluronate helps to retain moisture and hydrate overall skin condition.

轻盈的保湿精华富含植物提取物，有助于舒缓和滋养肌肤。其中的透明质酸钠有助于保持皮肤水分以滋润皮肤。

滋润保湿霜 HYDRO RESTORATIVE CREAM



CF298

R 60ml S 650ml

VITAMIN 维生素C
brightening

HA 透明质酸钠
moisturizing

ORANGE OIL 橙油
anti-aging

A concentrated moisturizer that boost skin's natural ability in repairing and revitalizing dull, tired-looking skin with antioxidants and essential nutrients to protect, moisturize, and improve skin firmness.

一款浓缩保湿霜，可以增强皮肤自我修复和活力，含有抗氧化和营养成分。全方位保护、滋润和改善皮肤紧致度。

纯芦荟润肤胶面膜 4 IN 1 PURE ALOVERA MOISTURE GEL MASK



MF174

R 60ml S 1500ml

ALOE VERA 芦荟
moisturizing

CHAMOMILLA 洋甘菊
antioxidant

LICORICE ROOT 甘草
calms redness

Contains natural extracts that provide deep moisturizing and soothing action plus brightening effect with regular use. Ideal to use for massage, or as a mask.

为肌肤提供水份，保持肌肤时刻滋润回复天然保湿屏障，平复幼纹和皱纹，改善暗哑肤色，令肌肤净白，恢复光泽弹性。

超声波保湿凝胶 HA SONIC HYDRATION GEL



GF116

S 2000ml

HA 透明质酸钠
moisturizing

ALOE VERA 芦荟
soothing

VITAMIN 维生素B5
nourishing

Ultra-hydrating gel enriched with thirst-quenching formulation to recharge and revitalize skin with moisture all day long, promising a plumpier and hydrated skin over time.

超保湿凝胶富含止渴配方，这款超清爽的凝胶可为肌肤补充水分，让肌肤全天焕发光彩，同时瞬间焕发肌肤活力。

净化毛孔益生元肤片 PREBIOTIC PORE-EX FACIAL PAD



30pads

PREBIOTIC 益生元
hydrating

NIACINAMIDE 烟酰胺
minimize pore

VITAMIN 维生素B5
nourishing

This amazing facial pad helps to exfoliate rough skin, controls excessive sebum, and reduces the appearance of pores including restoring skin elasticity. Consistent use results in a hydrated and radiant complexion.

这款神奇的护肤水棉片有助于解决皮肤粗糙问题，控制过多的皮脂分泌，减少毛孔粗大，同时恢复皮肤弹性，肌肤感觉水润而充满活力。

温和洁面乳
UNIVERSAL CLEANSING MILK

MF102

R 100ml \$ 2000ml

VITAMIN 维生素 E
nourishingWITCH HAZEL 金缕梅
soothe & calmALOE VERA 芦荟
moisturizingALLANTOIN 尿囊素
hydrating

A concentrated cleanser with emollient and nutritive plant extracts that protects and hydrates skin while promoting deep and gentle cleansing. It moisturizes and soothes the skin, leaving skin feeling clean and soft.

浓缩的洁面乳，采用天然纯净的植物萃取精华。含保湿因子和滋润成份，能锁住水份并防止流失以及促进胶原蛋白的生成。可清除杂质、污垢和化妆残迹。令肌肤轻柔滋润，重获弹性。

积雪草爽肤水
CICA-B5 REFRESHING TONER

TF128

R 100ml \$ 2000ml

CICA 积雪草
soothingCUCUMBER 黄瓜
calmingVITAMIN 维生素B5
nourishing

Contains a refreshing blend of natural ingredients that hydrate and tones the skin, while restoring normal pH balance. It helps refine pores and removes surface dead skin cells, leaving the skin smooth and clear.

含有清爽的天然成分混合物，可滋润和调理肌肤，同时恢复正常的pH平衡。它有助于细化毛孔并去除表面死皮细胞，使皮肤光滑透明。

舒缓保湿精华
HYDRO SENSI SERUM

SF313

R 15ml \$ 200ml

HA 透明质酸钠
moisturizingVITAMIN 维生素B5
nourishingCHAMOMILLA 洋甘菊
antioxidant

A lightweight serum aids in replenishing skin with hydration and soothing properties as well as reducing skin redness, inflammation and impurities. Leaving a healthier and supple looking skin.

迅速镇定和舒缓红筋、红肿现象；具有超强保湿精华，帮助肌肤补水与储水，让毛孔更细致，肌肤显得自然饱满更幼滑，紧致有弹性。

积雪草镇静霜
CICA-B5 CALMING CREAM

CF310

R 25ml \$ 250ml

VITAMIN 维生素B5
nourishingCICA 积雪草
soothingLICORICE ROOT 甘草
calms rednessCHAMOMILLA 洋甘菊
antioxidant

Infused with ultra calming Centella Asiatica Extract and Vitamin B5 to soothe skin sensitivity, strengthens moisture barrier and restores skin vitality miraculously.

含有超镇静的积雪草提取物和维生素B5，有助于舒缓皮肤敏感，增强皮肤屏障并恢复皮肤的水分含量。

芦荟+HA敏感凝胶
ALOE+HA SENSITIVE GEL

MF186

R 60ml \$ 1500ml

ALOE VERA LEAF 芦荟
moisturizingCICA 积雪草
soothingHA 透明质酸钠
moisturizing

Contains an infusion of Aloe Vera and Hyaluronic Acid, gives intense hydration to the skin, leaving it radiant and healthy. Suitable for sensitive skin type.

包含芦荟和透明质酸的注入，为皮肤提供强效保湿使其容光焕发，健康。适合敏感肌肤类型。

维C焕柔去角质霜
VIT-C GLOW EXFOLIATOR

EF305

R 60gm \$ 800gm

VITAMIN 维生素C
minimize poreCHAMOMILLA 洋甘菊
smoothingSWEET ORANGE OIL 甜橙油
exfoliating

Formulated with Vitamin C goodness, this mild exfoliator removes dead skin cells as well as brightening uneven and dull skin tone for a radiance and younger looking skin.

富含维生素C的祛角质，可有效去除死皮细胞，使暗沉的皮肤恢复活力，改善皮肤光泽，并立即抚平皮肤纹理，明显缩小毛孔，使皮肤看起来更健康。

维C玻尿酸保湿爽肤液 HYALLU-C MOISTURE GLOW TONER



TF130

R 100ml S 1500ml

HA 透明质酸钠
firming

VITAMIN 维生素 C
nourishing

PEONY ROOT 牡丹根
antioxidant

Crafted with numerous plant extracts, introducing a moisturizing and brightening toner which helps to improve clarity and radiance of the skin over time.

一种不粘腻的爽肤水，含有多种植物提取物，可滋润和舒缓肌肤。同时增加皮肤光泽并改善皮肤透明度，打造健康的皮肤。

抚纹紧致精华 AGE DEFENCE SERUM



SF314

R 15ml S 200ml

APPLE STEM CELL
苹果干细胞
anti-aging

NIACINAMIDE 烟酰胺
moisturizing

VITAMIN 维生素 B5
nourishing

Moisturizes and firm skin, improves skin pH balance, smoothen fine lines and reduced wrinkles. Resulting in a refined skin texture and youthful appearance.

蕴含保湿及滋润功能，给予肌肤充分润泽、保湿。恢复肌肤弹性紧致，防止细纹及斑点的产生，使肤色均匀透亮，呈现年轻肌肤所拥有的弹性及亮丽光泽。

美白祛斑滋润晚霜 ULTRA BRIGHTENING NIGHT CREAM



CF309

R 10gm S 150gm

PEONY ROOT 牡丹根
brightening

VITAMIN 维生素 C
anti-wrinkle

GLUTATHIONE 谷胱甘肽
toning

Enriched with Vitamin C, helps in slowing down signs of aging by reducing wrinkles and fine lines. It also fades hyperpigmentation such as freckles and spots within application.

含有丰富的维生素C，能有效地抗氧化，延缓皮肤衰老过程。有效地美白肌肤，淡化雀斑使肌肤恢复生气。

清凉润白保湿面膜 H2O HYDRO COOL MASK



MF183

R 60ml S 1500ml

CICA 积雪草
soothing

CUCUMBER 黄瓜
hydrating

JOJOBA 荷荷巴
smooth skin

An instant relief mask, perfect for dry skin. This fast absorbing and non-sticky formula replenish skin with extreme hydration as well as helping to improve skin firmness and texture.

含活性矿泉萃取精华，深层调节肌肤缺水度，让肌肤锁住水分，以达到全天候保湿，亮白，让肌肤充满活力，白晳透亮。

乳酸日常洁面胶 AHA LACTIC DAILY CLEANSER



GF117

R 100ml S 2000ml

WITCH HAZEL 金缕梅
soothe & calm

AHA LACTIC ACID 乳酸
exfoliating

Unclogs pores by removing imbedded debris, makeup, oil buildup, and dead skin cells. It improves skin health by resulting in clear, supple skin.

温和洁面胶，有效清除所有彩妆和污垢，也同时疏通毛孔堆积的油脂和死皮细胞。它改善皮肤健康，使皮肤变得透明、柔软。

果酸去角质凝胶 AHA + HA MICRO PEELING GEL



GF114

R 60ml S 600ml

PREBIOTIC 益生元
improve skin barrier

VITAMIN 维生素 C
brightening

HA 透明质酸钠
moisturizing

Its gentle exfoliating properties helps to remove dead skin cells, excessive oil and impurities. Promising a smoother and flawless complexion over time.

有效软化和祛除肌肤表面的老化角质而不刺激及伤害肌肤，具舒缓、保湿效果，帮助提升肌肤防护能力，让肌肤变得更嫩白透亮。

柔嫩焕肤液 PURIFYING EXFOLIATING LOTION



极萃美白精华液 WHITE LUCENT BRIGHTENING AMPOULE



焕颜美白精华 SKIN AWAKENING GLOW SERUM



淡斑嫩白霜 PIGMENT CORRECTIVE CREAM



美白面膜 BRILLIANT SOFT MASK



夜间修护活力面膜 NIGHT GLOW BOOSTER MASK



维他命C亮采活力面膜 VITAMIN-C GLOW OXY MASK



TF124

GLYCOLIC ACID 乙醇酸
fades hyperpigmentation

SALICYLIC ACID 水杨酸
exfoliate dead skin

ARBUTIN 熊果苷
whitening

AF162

SALICYLIC ACID 水杨酸
exfoliate dead skin

ARBUTIN 熊果苷
fades hyperpigmentation

VITAMIN 维生素C
brightening

SF318

VITAMIN 维生素C
boost collagen production

ARBUTIN 熊果苷
brightening

HA 透明质酸钠
moisturizing

CF300

ARBUTIN 熊果苷
brightening

GLUTATHIONE 谷胱甘肽
depigment agent

VITAMIN 维生素C
moisturizing

MF175

KIWI FRUIT 奇异果
brightening & uv protect

CAMELLIA SINENSIS LEAF
茶花叶
antioxidant &
anti-inflammatory

MF185

CERAMIDE 神经酰胺
locks moisture

CENTELLA LEAF 积雪草叶
soothing

VITAMIN 维生素C
brightening



PEONY ROOT 牡丹根
brightening

VITAMIN 维生素C
nourishing

GLUTATHIONE 谷胱甘肽
depigment agent

R 20ml S 150ml

Prevent skin from the appearance of blotches and freckles while removing dead cells and lighten skin complexion. It assists in evening out skin tone providing a clearer and radiant skin.

富含美白因子成份，能加速皮肤细胞更新，溶解毛孔内过多油脂，改善皮肤粗糙现象。且有效地将色素不均、雀斑、色斑及老年斑去除，使皮肤晶莹剔透。

R 15ml S 200ml

Specially formulated to remove dead skin cells, oil and impurities in the cornified layer. Enriched with skin lightening agent, that gradually lightens your skin, reducing age spots, freckles and scars.

专为祛除角质层中的死皮细胞、油脂和杂质而配制。富含皮肤美白成分，提亮皮肤，减少老年斑，雀斑和疤痕。

R 15ml S 200ml

A light-weight serum, enriched with multiple plant extracts to soothe and provide a natural glow to the skin. Having Arbutin, its brightening properties deliver deeply into skin layers which helps to reveal a brighter and glowing skin.

富含多种植物萃取，有效地镇静皮肤并供给肌肤所需的营养使肌肤白皙透亮。熊果苷成分使肌肤白皙，配合着多种植物萃取能滋养肌肤。

R 10gm S 150gm

Enriched with whitening and antioxidant properties to reduce hyperpigmentation including improving skin's moisture level by retaining moisture locks onto skin. Consistent use results in a flawless and younger looking skin.

含美白及抗氧化成份，能改善黯沉肤色，让肌肤恢复白皙。可淡化斑点，抑制黑色素的产生；另添加多种植物萃取，维他命E等成份，能给予肌肤更佳的滋润效果；让肌肤恢复明亮光泽。

R 100gm S 750gm x 2packs / carton

Created with exfoliating and moisturizing goodness, it gently exfoliate dead skin cells without leaving any harsh irritation due to Camellia Sinensis properties. Revealing a luminous complexion within applications.

此面膜含天然美白成份，渗透力级佳，能有效抑制环境自由基及紫外线的侵害和去除暗淡无光的肤色。使暗淡疲倦的肌肤恢复美白幼嫩，滋润光泽。

R 60ml S 650ml

Infused with Ceramide Complex, this mask restores moisture barrier and skin's radiance effectively. It decreases skin redness and irritation during nighttime, ensuring a glowing and rejuvenated complexion with consistent use.

一夜之间恢复肌肤水分平衡的亮泽面膜。通过整夜滋养，减少皮肤发红和刺激迹象。肌肤焕发自然光泽，使用后感觉恢复活力、舒缓和滋养。

1 Packet x 5packs

Our luminous mask works onto brightening uneven skin tone and reducing dark spots effectively while maintaining deep hydration into the skin barrier. Ensuring a brighter and dewy skin over time.

维他命C亮采活力面膜，打造水润透亮的肤色。它能够提亮肤色，淡化色斑，同时为肌肤深层补水。让您的肌肤更加光滑亮泽，焕发健康光泽。

积雪草干细胞眼胶
CICA STEMCELL
EYE GEL

GF118

APPLE STEM CELL
苹果干细胞
anti-agingCICA 积雪草
improve discoloration
HA 透明质酸钠
moisturizing

R 20ml \$ 250ml

Its replenishing formulation penetrates deeply into eye contour area to reduce dark circles, puffiness and fine lines effectively. Consistent use leads to a refined and firmer eye contour.

其滋养配方能深层渗透眼周肌肤，有效改善黑眼圈、浮肿及细纹问题。坚持使用，令眼周轮廓更显紧致细腻。

STEM-BX 眼部复原霜
STEM-BX EYE REVIVE
CREAM

CF312

NIACINAMIDE 烟酰胺
moisturizingVITAMIN 维生素C
nourishingSTEM CELL 干细胞
anti-aging

R 20ml \$ 200ml

Designed for delicate eye area to nourish and soothe reduce wrinkles. It shields skin from environmental damage and revitalize skin. Resulting in youthful look.

此款眼霜专为眼周的脆弱肌肤而设，拥有强效保湿、舒缓、减少细纹及改善不均匀及肌肤暗沉。

维E活肤按摩霜
ESSENTIAL VIT-E FACIAL
MASSAGE
CREAM

CF296

VITAMIN 维生素E
nourishingSUNFLOWER SEED OIL
葵花籽油
regenerating skin cellsTREHALOSE 海藻糖
moisturizing

R 60ml \$ 800ml

Delivers essential nutrients and moisturizing properties to soften and hydrate overall skin condition. With regular use, it promotes a radiant and healthier glow to the skin.

含有丰富滋润因子和天然植物精华成分能透过按摩手法及温热效果，帮助促进淋巴和血液循环，以排除老废角质，促使肌肤深部的弹性效果递增，加强美白成份的吸收。

按摩精油
ESSENCE MASSAGE OIL

OF162

LEMONGRASS OIL 柠檬草油
calming & relaxingSUNFLOWER SEED OIL
葵花籽油
moisturizingVITAMIN 维生素E
nourishing

R 150ml \$ 2000ml

A non-greasy aromatic massage oil containing lemongrass extract and Vitamin E, to moisturize and calm tensed skin. Consistent use resulting a healthy and youthful looking skin.

这款清爽芳香按摩油蕴含柠檬草精华与维生素E，既能深层滋润，又可舒缓肌肤紧绷感。持续使用，助您焕现健康年轻的亮采美肌。

收敛控油防晒霜
OIL FREE UV
PROTECTION SPF20

CF299

ETHYLHEXYL
METHOXYCINNAMATE
甲氧基肉桂酸乙基己酯
anti-uvTITANIUM DIOXIDE
二氧化钛
sun protectionALLANTOIN 尿囊素
anti-inflammatory

R 20ml \$ 200ml

An oil-free sunscreen that protects skin from UV radiation, reduce blotches and freckles, improves the appearance of blemishes, discoloration, and photo-damaged skin for a smooth and luminous complexion.

不含油性成分，质地清爽的隔离乳，针对油性和粉刺皮肤而设，含抗氧化剂，有效隔离紫外线对肌肤造成的伤害；同时帮助改善斑点、黯沈及不均匀肤色，让肌肤更加健康透亮。

维生素C提亮日霜
VIT-C TONE UP DAY
CREAM
SPF50

CF311

VITAMIN 维生素 C
brighteningHA 透明质酸钠
moisturizingTREHALOSE 海藻糖
antioxidant

R 25ml \$ 200ml

Scientifically made with Vitamin C to increase and brighten skin's natural radiance while maintaining moisture for a long-lasting hydration, promising a brighter and plumper skin.

富含维生素C，能显著提亮肤色，激发肌肤自然光泽，同时持久锁水保湿，令肌肤持续焕发水润透亮、饱满弹润的健康光采。

修颜滋润隔离液
PROBIOTIC CC GLOW
FOUNDATION
SPF50
PA++++

CF313

LACTOBACILLUS
FERMENT LYSATE
乳酸杆菌发酵裂解物
skin rejuvenationALOE VERA LEAF 芦荟
moisturizingVITAMIN 维生素E
nourishing

R 20ml \$ 200ml

Innovative lightweight formula with sun protection to achieve a smooth and even complexion, ensuring your skin stays beautiful and safe under the sun and comfortable for daily use.

创新轻盈配方，具有防晒功能，可使肤色光滑均匀，确保您的皮肤在阳光下保持美丽和安全，并适合日常使用。

蜂蜜洁肤胶 HONEY CLEANSING GEL



GF115

HONEY 蜂蜜
antioxidant

ALOE VERA 芦荟
moisturizing

JOJOBA 荷荷巴
smooth skin

R 100ml S 1000ml

Infused with honey extract, rich in moisture and antioxidant properties to remove impurities and dead skin cells without leaving a harsh irritation to the skin. Promising a plumpy and flawless complexion with regular use.

含有天然蜂蜜，提供水分和抗氧化特性，可去除皮肤杂质，而不会剥离皮肤的自然油脂。清爽无刺激的洗面乳，提供营养并增强弹性，达到自然平衡的肌肤。

木瓜酵素去角质洁颜粉 PAPAYA ENZYME CLEANSING POWDER



EF304

PAPAIN 木瓜酶
exfoliant

KAOLIN 高岭土
oil control

Zinc Oxide 氧化锌
soothing

R 15gm S 200gm

Contains papaya enzyme which helps to remove dead skin cells, excessive sebum and clogged pores. Its non-comedogenic formulation gently exfoliates impurities while retaining moisture onto the skin, promising a flawless and hydrated complexion.

独创木瓜酵素洁颜粉有效地去除表皮的死皮、角质、污垢及多余油脂并有效地预防暗疮及色素沉淀以达到清理毛孔的效果。肌肤回复光泽、细腻柔滑。温和配方适合每天使用。

暗疮抑止爽肤液 PURIFYING LOTION



TF123

NIACINAMIDE 烟酰胺
builds skin immunity

WITCH HAZEL 金缕梅
soothe & calm

CUCUMBER 黄瓜
prevents acne

R 100ml S 2000ml

A unique powder lotion that helps to unclog pores and remove dead skin cells. It balances skin moisture and pH level, ensuring a well moisturized skin over time.

这款独特的粉状化妆水，能有效疏通毛孔、去除老化角质。平衡肌肤水油与酸碱度，持久润养，令肌肤日渐柔滑水嫩。

毛孔紧致霜 PROACTIVE PORE REFINING CREAM



CF292

SALICYLIC ACID 水杨酸
anti-inflammatory

SODIUM PCA 钠
exfoliant

VITAMIN E 维生素E
regenerating skin cells

R 25gm S 200gm

Its formulation penetrates deeply into skin to minimize pore, maintain pH balance and improving moisture barrier for a refined and smoother skin texture.

超强角质软化技术，令黑头、粉刺、酒米、油脂粒等，在毛孔内充分软化、缩小、轻动，容易地从皮肤表面被导出。有效调节酸碱值，收缩毛孔，细致皮肤，减少油脂分泌过量，解决因毛孔阻塞而造成的粗糙问题。特别适合黑头，油脂分泌较多者使用。

抗菌防痘霜 BLEMISH CONTROL CREAM



CF301

CICA 积雪草
soothing

TEA TREE OIL 茶树油
anti-bacteria

GLYCERIN 甘油
moisturizing

R 60ml S 800ml

A blemish treatment cream for acne-prone and oily skin. It controls and reduces acne by regulating excessive oil production and sebum effectively, resulting in an acne-free and flawless skin over time.

这款专为油性及易痘肌肤研制的祛痘修护霜，通过精准调控油脂分泌，有效抑制并减少痘痘生成。持续使用，助您重获无瑕净透美肌。

暗疮粉膜 BLEMISH CONTROL SOFT MASK



MF176

TEA TREE OIL 茶树油
antibacterial & calms redness

CAMELLIA SINENSIS LEAF 茶花叶
reduce acne

R 100gm S 750gm x 2packs / carton

Specially formulated for acne-prone and oily skin to calm irritation and absorbs excessive sebum. It rejuvenates with necessary moisture into skin barrier to promote a well moisturized skin, preventing acne buildups from the source.

为油性及暗疮肌肤提供“解毒”疗效的粉膜。含滋润性舒缓配方，将阻塞的毛孔，硬化油脂及有害物质清除。有效控制暗疮滋生，使暗疮更快彻底痊愈。兼可镇静舒缓红肿及发炎，令肌肤恢复健康清爽。

烟酰胺益生元粘土面膜 NIACINAMIDE PREBIOTIC CLAY MASK



MF184

PREBIOTIC 益生元
improve skin barrier

NIACINAMIDE 烟酰胺
build skin immunity

LAVENDER 薰衣草
calming

R 60ml \$ 650ml

A luxurious deep pore cleansing mask that prevents breakouts while also reducing excess oil and matifying skin shine. This soothing and non-drying product is ideal for all skin types and leaves skin cleaner and smoother.

一款奢华的深层毛孔清洁面膜，可防止粉刺，同时减少多余油脂和肌肤泛油光。这款舒缓且不干燥的产品适用于所有皮肤类型，让皮肤更清洁、更光滑。

人参痘痘救援霜 GINSENG ACNE RESCUE CREAM



GINSENG ROOT 人参根
calms redness

PEPPERMINT OIL 薄荷油
soothe itchy skin

SALICYLIC ACID 水杨酸
exfoliating

15gm

Formulated with Ginseng Root which has anti-oxidant properties to reduce skin redness and acne formation. Together with peppermint oil and salicylic acid, it helps to purify, deep clean pores and absorb oil while preserving skin's healthy balance.

以人参根为配方，具有抗氧化作用，减少皮肤红肿和粉刺形成。与薄荷油、水杨酸一起使用，有助于净化、深层清洁毛孔和吸收油分，同时保持肌肤健康平衡。

NDGA+8 零毛孔氧气面膜 NDGA+8 PORE AWAY GLOW OXY MASK



LICORICE 甘草
calms redness

NDGA 透明质酸钠
anti-inflammatory

OLEANOLIC ACID 齐墩果酸
anti-wrinkle

1 Packet x 5packs

Formulated with ultra-calming plant extracts, NDGA and Oleanolic Acid which helps to reduce excessive breakouts and inflammation effectively. Skin becomes supple and smooth within regular use.

配方含有超镇静植物提取物NDGA和油酸，有助于减少痘痘以及减少皮肤损伤，使皮肤变得柔软光滑。

晶莹柠檬沐浴盐 INVIGORATING SPA SALINE



SB322

VITAMIN 维生素C
brightening

WITCH HAZEL 金缕梅
soothe & calm

SEA SALT 海盐
exfoliating

CUCUMBER 黄瓜
nourishing

R 100gm \$ 1500gm

Deep cleansing sea salts that exfoliate away dead skin cells. It cleanses thoroughly and refine skin texture, leaving a smoother skin texture with consistent use.

这款深层清洁海盐，可祛除死皮细胞。它含有天然盐分，有助于改善皮肤纹理，使皮肤更加光滑，保持身体柔软和清爽。

温和沐浴露 SPA REFRESHING SHOWER BATH



SB323

GLYCERIN 甘油
moisturizing

VITAMIN 维生素B5
nourishing

CITRIC ACID 柠檬酸
exfoliating

R 200ml \$ 2000ml x 2packs / carton

Mild pH and soap-free shower bath offers deep cleansing to detoxify pores, impurities and dead skin cells. Leaving an ultra-clean and rejuvenated skin throughout daily activities.

这款温和弱酸性、不含皂基的沐浴露，能深层清洁肌肤，有效净化毛孔、清除杂质与老化角质。使用后令肌肤倍感清爽活力，全天保持焕然新生的舒润状态。

热能消脂瘦身胶 BODY HEATING GEL (HOT)



GB222

SEA ALGAE 海藻
skin firming

ALLANTOIN 尿囊素
moisturizing

TREHALOSE 海藻糖
antioxidant

R 150ml \$ 1500ml

Aids in minimizing and smoothing the appearance of fat and cellulites.

可收紧松弛肌肤、平坦腰腹及消除肚纹、妊娠纹等，使肌肤更加紧实、平滑、有弹性，达至回复苗条瘦身效果。

排毒减肥精华油 CONTOUR ESSENTIAL OIL



OB262

LEMON GRASS OIL
柠檬草油
calming & relaxing

EUCALYPTUS OIL
桉树油
healing

YLANG YLANG 依兰依兰
anti-bacteria

R 100ml \$ 1000ml

Multi-action essential oil that refines body contour, preserving skin's natural glow. It also reduces stretch mark and improve skin's elasticity, leading to a refined body contour over time.

这款多效精华油能紧致身体轮廓，锁住肌肤天然光泽。同时淡化妊娠纹，提升肌肤弹性，持续使用，助您重塑纤盈紧致的身体曲线。

热能消脂瘦身精华 MULTI-ACTION BODY TONING SERUM



AB255

SEA ALGAE 海藻
skin firming

HEXAPEPTIDE-8 六胜肽
anti-aging

VITAMIN 维生素C
brightening

R 30ml \$ 250ml

Highly concentrated serum helps to firm loose skin and reducing excessive fat. It regains skin's natural elasticity while improving body contour over time. Consistent use results in a healthier ideal body shape.

这款高浓缩精华能有效紧致松弛肌肤，减少多余脂肪堆积，在逐步改善身体轮廓的同时，帮助恢复肌肤天然弹性。坚持使用，助您获得更健康理想的身型。

维C塑身霜 VITAMIN C BODY SHAPE CREAM



CB338

SEA ALGAE 海藻
promote fat burning

ALOE VERA 芦荟
moisturizing

VITAMIN 维生素C
brightening

R 60ml \$ 800ml

Increases skin's moisture level while refining body contour. It improves the appearance of dimpled skin, resulting in a more refined and ideal body shape.

提升肌肤水润度，同时优化身体曲线。有效改善橘皮组织外观，令身材更显紧致匀称。

维C美白体膜 VIT-C BODY BRIGHTENING MASK



MB277

VITAMIN 维生素C
brightening

CHAMOMILE 洋甘菊
smoothing

LAVENDER OIL 薰衣草油
calming

R 150ml \$ 2500ml

This body mask helps to create a bright, clear complexion. Its active formula instantly dissolves dead skin cells, revealing a smooth, glowing base. Vitamin C, offers brightening properties.

有助于打造明亮、清透的肤色。其活性配方可立即溶解死皮细胞，呈现光滑、发光的肌肤。维生素C，具有增白作用。可保护和滋润皮肤，让肤色容光焕发。

极润滋养霜 SPA ULTRA RICH BODY BUTTER



CB336

VITAMIN 维生素E
nourishing

WITCH HAZEL 金缕梅
maintain skin pH balance

ALOE VERA 芦荟
hydrating

R 150ml \$ 2500ml

This intensive repairing butter offers ultra-hydration relief to soothe damaged and sensitive skin with its protecting and nourishing properties.

迅速被肌肤吸收的维生素E及芦荟叶萃取物，为肌肤补充大量水份，加强其保湿效果；能帮助收紧松弛的弹性组织，让肌肤由内至外回复健康动人、水盈饱满。

益生元私处洁慕斯 PREBIOTIC FEMININE MOUSSE CLEANSER



FB403

ALPHA-GLUCAN OLIGOSACCHARIDE
α-葡聚糖寡糖
rebuild microbiota

LICORICE ROOT 甘草
calms redness

ALLANTOIN 尿囊素
hydrating

R 100ml

Our foam cleanser specially formulated to enhance your feminine hygiene experience with its delicate and gentle formulation, suitable for daily use. It maintains natural pH level, preventing inflammation and irritation to the skin.

这款特别配制的细腻泡沫洁护液，其细腻柔软的泡沫质地，适合日常清洁，并保持天然 PH 值以防止皮肤刺激，从而增强女性卫生体验。

呵护滋养洗发液 HAIR REAWAKENING SHAMPOO



SH501

VITAMIN 维生素B5
nourishing

COCO BETAINE 椰油甜菜碱
moisturizing

CITRIC ACID 柠檬酸
remove the buildup

R 200ml S 3000ml

Created with vitamins and proteins to increase and improve overall hair condition. Its gentle formulation makes it suitable for daily use. Consistent use results in a smoother and silkier hair.

蕴含丰富的活性氧化，能消除因化学成份所造成的头发损伤。其天然的维他命及蛋白质，能增强头发的弹性及滋润度。经常使用可使头发柔顺有光泽、活力有弹性。

强韧防脱洗发液 HAIR LOSS CONTROL SHAMPOO



SH504

GINSENG ROOT 人参根
hair growth

SOYBEAN SEED 大豆
moisture retention

VITAMIN 维生素B5
nourishing

R 150ml S 2000ml

A deep cleansing shampoo which maintains scalp vitality and strengthen hair follicles. Promising a healthier scalp and stronger hair structures with its moisturizing and hair growth properties.

专为脱发而设的洗发水。能快速渗透头皮，活化发根并刺激头发再生；调整分泌过盛的油脂，祛除堵塞在毛孔内的污垢，给予发丝充分保湿及养分，让头发恢复健康、丰盈。

柔顺滋养润发素 HAIR REAWAKENING CONDITIONER



CH501

JOJOBA OIL 荷荷巴
lubrication

SOYBEAN SEED 大豆
moisture retention

GINSENG ROOT 人参根
hair growth

R 200ml S 3000ml

Moisturizing conditioner provides nourishment and hydration to hair while combating damaging free radicals. Improves hair condition by strengthening and restoring elasticity to dry or damaged hair creating incredible shine and manageability.

能深层修护及滋养因染烫及热风吹整而受损的干燥发丝，能形成一层天然保护膜，让秀发避免受外环境伤害；使头发不再毛燥、打结，迅速恢复柔顺、健康有弹性。

水疗修复发膜 SPA WARM TREATMENT MASK



MH501

ALOE VERA 芦荟
moisturizing

MENTHOL 薄荷醇
cooling

PANTHENOL 泛醇
improve hair elasticity

R 120ml S 1500ml

Enriched with vitamin and energy binder that penetrates deep into the hair to repair damaged hair and replenishes moisture, giving an ideal vitality effect.

含丰富的蛋白质和维生素，能快速渗透发丝给予深层修护、滋养及水分，让受损发丝瞬间恢复活力，减少发质断裂、干燥等情况。质地凉爽的薄荷醇，有助于放松头皮，使头皮和头发健康，呈现亮丽光泽。

嫩白去角质液 EXFOLIATING CALLUS SOFTENER



LB701

GLYCERIN 甘油
moisturizing

VITAMIN 维生素B
promotes skin cell
generation

R 60ml S 800ml

Infused with Vitamin B5 to moisturize and soften calluses, toenails and cuticles to prevent crack and infection around feet. It also removes dead skin cells with its gentle exfoliating properties. Regular use leads to an improvement of overall foot health.

嫩白去角质液采用天然植物精华，能有效软化，去除足部粗糙的角质及厚茧。能迅速渗入足部肌肤，深层滋润严重缺水及干燥的肌肤，改善粗糙干裂的现象，让双足清爽，柔嫩及健康。

MANUFACTURER DIRECT

BEAUTY AND HEALTH BRAND • SINCE 2007

International Distributor

EJ DERMA TECHNOLOGY SDN. BHD.

3-C, Jalan Permatang Damar Laut,
11900 Bayan Lepas Penang, Malaysia.

EMAIL peskinpro.info@gmail.com

WHATSAPP +60 12-516 4394



peskinpro



peskinpro.official

peskinprofessional
OFFICIAL STORE

GMP CERTIFIED



HALAL CERTIFIED



NOT REGISTERED



LAB TESTED



CRUELTY FREE



THC FREE